
Opozorilo javnosti
Predstavniki KS Rudnik, Peruzzi, Krim,

Galjevica, Barje in Lavrica so 2. novembra
na tiskovni konferenci seznanili predstav-
nike sredstev javnega obveščanja z vsebino
odprtega pisma, ki ga v celoti objavljamo.
Ob tej priložnosti so še posebej poudarili
nezadovoljstvo in nemoč, ki jo tamkajšnji
prebivalci čutijo ob nadaljevanju izgradnje
prve etape nove faze izgradnje Polikemo-
vega skladišča. Prepričani so, da gre za
princip investkorja, da z majhnimi koraki
zagotovo pripelje investicijo do konca.
Takšnemu tnnenju je v ilustracijo tudi po-
datek, da je bilo v začeteku leta ocenjeno
vlaganje Polikema na 300 milijard, sedaj
pa že na 1000 milijard. Ponovno so opozo-
rili tudi na vse razsežnosti nevarnosti iz-
gradnje teh skladišč za Ljubljano kot tako
in še posebej izpostavili zahtevo tudi po
ukinitvi — odnosno preselitvi ostalih 12
nevarnih skladišč iz Ljubljane. Z ozirom
na to, da so dosedaj pravzaprav izkoristili
yse zakonite poti v smislu uveljavljanja
zahtev (objavljamo tudi zadnje delegatsko
vprašanje in pobudo skupine delegatov ob-
činie Ljubljana Vič-Rudnik posredovano
republiški skupščini) se obračajo na ljub-
ljansko in slovensko javnost s tem odprtim
pismom. Tako so soglasno sklenili 19. ok-
tobra na razširjeni seji konference SZDL
Rudnik ob sodelovanju predstavnikov
vseh omenjenih KS. Pismo so poslali vsem
ljubljanskim vodstvom skupščin in konfe-
renc SZDL, republiški skupščini in izvrš-
nemu svetu ter RK SZDL, organizacijam
za varstvo okolja, Gospodarski zbor-
nici...


